
 

 

Αθήνα, 1.10.2010 

∆ΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

∆ίωρη συνάντηση µε τον Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης κ. Ανδρέα Λοβέρδο 
είχε το ∆.Σ. του Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου. Η συνάντηση έγινε µετά από αίτηµα του 
ΠΙΣ, στο πλαίσιο των συστηµατικών προσπαθειών που καταβάλει για την προώθηση λύσεων 
στα οξυµένα και σε σε µεγάλο βαθµό, χρονίζοντα προβλήµατα του ιατρικού κόσµου. 

 Κατά την συνάντηση, που έγινε σε θετικό κλίµα, ο πρόεδρος του ΠΙΣ κ. Εµ. Καλοκαιρινός 
έθεσε µεταξύ άλλων τα εξής θέµατα: 

- Να καταβληθούν άµεσα τα χρέη του ΟΠΑ∆ προς τους συµβεβληµένους γιατρούς για 
πολλούς από τους οποίους, η συνεργασία τους µε το ταµείο του ∆ηµοσίου αποτελεί την 
κύρια πηγή εισοδήµατος (έχουν να πληρωθούν από τον Αύγουστο του 2009). 

- Ανακοστολόγηση των αµοιβών και των ιατρικών πράξεων. 
- Άµεση υλοποίηση της Εθνικής Συλλογικής Σύµβασης Εργασίας µεταξύ Ασφαλιστικών 

Ταµείων και ΠΙΣ που θα ισχύει για όλους τους γιατρούς. 
- Καθιέρωση του δικαιώµατος ιατρικής επίσκεψης από τα Ταµεία στους εργαστηριακού 

γιατρούς. 
- Ριζική αναµόρφωση του απαράδεκτου µέχρι σήµερα µισθολογίου των Νοσοκοµειακών 

Γιατρών σε νέες βάσεις, προσαρµοσµένο στα µισθολόγια των γιατρών άλλων 
ευρωπαϊκών χωρών. 

- Ταχεία πληρωµή όλων των δεδουλευµένων µισθών και εφηµερίων σε όλα τα 
νοσοκοµεία. 

- Άµεση προκήρυξη όλων των κενών οργανικών θέσεων στο ΕΣΥ και ακόµα όλων των 
θέσεων που προβλέφθηκαν από την Κλαδική Σύµβαση Εργασίας. 

- Μείωση του αριθµού των εφηµερίων που υποχρεούνται να εκτελεί κάθε γιατρός, 
σύµφωνα µε τις θέσεις της ΟΕΝΓΕ µε νοµική προστασία από καταστρατηγήσεις της 
∆ιοίκησης των νοσοκοµείων. 

- Νοµοθετική αναθεώρηση των προγραµµάτων λήψης Ιατρικής Ειδικότητας. 
- ∆ιασφάλιση µε νοµοθετική ρύθµιση, της απρόσκοπτης εξέλιξης των ιατρικών κρίσεων 

και της προκήρυξης των θέσεων που κενούνται. 
- Βελτίωση των συνθηκών ιατρικής εργασίας στα νοσοκοµεία και διασφάλιση του κύρους 

του Νοσοκοµειακού Γιατρού. 
- Αποσύνδεση της εκπαίδευσης και µετεκπαίδευσης από τις ιδιωτικές επιχειρήσεις, 

ανάληψη της ευθύνης από το κράτος. 
- Αύξηση των θέσεων Ειδικευοµένων Γιατρών σε πιστοποιηµένα κέντρα ∆ηµόσιων 

Νοσοκοµείων µε έµφαση στην περιφέρεια. 
- Αναµόρφωση του νοµοθετικού πλαισίου των Ιατρικών Συλλόγων και του ΠΙΣ   µε 

εισήγηση προς το Υπουργείο Υγείας που θα διαµορφωθεί µετά από διάλογο µε την 



 

 

Ιατρική Κοινότητα. Ήδη επιτροπή του ΠΙΣ επεξεργάζεται την αναµόρφωση σχετικής 
καταρχήν εισήγησης. 

- Αύξηση των δαπανών για την Υγεία επί του ΑΕΠ σύµφωνα µε το µέσο ευρωπαϊκό 
επίπεδο. 

- Θεσµοθέτηση Ενιαίου Συστήµατος Πρωτοβάθµιας Φροντίδας Υγείας, το οποίο να 
αξιοποιεί ισότιµα το σύνολο του ιατρικού δυναµικού της χώρας. 

- Καθορισµός εκπροσώπησης των Ιατρικών Συλλόγων στα ∆.Σ. των Νοσοκοµείων και 
των ΝΠ∆∆ Υγειονοµικού Ενδιαφέροντος. 

- Ένταξη του Ιατρικού Επαγγέλµατος στα Βαρέα και Ανθυγιεινά. 
- Εκπόνηση Υγειονοµικού Χάρτη της χώρας. 
- Ανάπτυξη δυνατοτήτων απασχόλησης των νέων γιατρών.   
  

  Ο Υπουργός διαβεβαίωσε τους Γιατρούς ότι θα µελετήσει όλα τα θέµατα που τέθηκαν τα 
οποία όπως αποδέχθηκε, τα βρήκε κατ’ ουσία  δίκαια. Ωστόσο επισήµανε οτι η εξασφάλιση 
των  απαραιτήτων κονδυλίων εξαρτάται  από το Υπουργείο Οικονοµικών που έχει την 
αρµοδιότητα έγκρισης  και προς αυτήν την κατεύθυνση θα καταβάλει  κάθε δυνατή 
προσπάθεια. 

 Ειδικά για το επείγον θέµα  της πληρωµής των γιατρών από τον ΟΠΑ∆ υποσχέθηκε ότι θα 
συναντηθεί άµεσα µε τον Υπουργό Οικονοµικών προκειµένου να  διευθετηθεί η τακτική 
καταβολή των δεδουλευµένων. 

  Ο κ. Λοβέρδος χαρακτήρισε τη συνάντηση χρήσιµη, ωστόσο τόνισε ότι το πρόβληµα της 
Υγείας είναι ιδιαιτέρως  σύµπλοκο και δυσεπίλυτο χαρακτηρίζοντάς  το «µπερδεµένο 
κουβάρι χωρίς άκρη». Οι εκπρόσωποι του ΠΙΣ  επισήµαναν  ότι το µπέρδεµα αυτό οφείλεται 
αποκλειστικά  στις πολιτικές που ακολουθήθηκαν από τις εκάστοτε κυβερνήσεις. 

  Στην συνέχεια ο Υπουργός ζήτησε να έχει συχνότερες επαφές µε την ∆ιοίκηση του ΠΙΣ, 
πράγµα το οποίο απεδέχθηκε  ο κ. Καλοκαιρινός επισηµαίνοντας  ότι αυτό εξαρτάται από 
τον ίδιο τον Υπουργό και οτι ο ΠΙΣ έχει αποδείξει ότι επιζητά διάλογο ουσίας που οδηγεί, 
όµως, σε αποτελέσµατα, αποβλέποντας στη µέγιστη δυνατή συναίνεση του ευαίσθητου 
τοµέα της Υγείας. 

                                       ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΜΕ ΤΟ ∆ΙΟΙΚΗΤΗ ΤΟΥ ΙΚΑ 

Σε ιδιαίτερα φιλικό πνεύµα πραγµατοποιήθηκε στην ∆ιοίκηση του ΙΚΑ συνάντηση του 
∆ιοικητή κ. Ροβέρτου Σπυρόπουλου και του Υποδιοικητή Ιωάννη Σαρηβουγιούκα, µε το 
∆ιοικητικό Συµβούλιο του ΠΙΣ υπό τον Πρόεδρο κ. Εµµανουήλ Καλοκαιρινό . Η συνάντηση αν 
και είχε εθιµοτυπικό χαρακτήρα µε αφορµή την ανάληψη των καθηκόντων του ∆ιοικητή από 
τον κ. Σπυρόπουλο, έλαβε χαρακτήρα εργασίας για όλα τα ζητήµατα που αφορούν την 
περίθαλψη του ΙΚΑ. 



 

 

Έτσι ετέθησαν τα ζητήµατα της  επίσπευσης των διαδικασιών διορισµού των 1860 θέσεων 
µονίµων Ιατρών-Οδοντιάτρων που εκκρεµούν, η άµεση επαναπρόσληψη όλων των 
συµβασιούχων ιατρών που  απολύθηκαν λόγω λήξης της σύµβασης έργου , η   µετατροπή 
όλων των ιατρικών συµβάσεων έργου σε αορίστου χρόνου,  η µονιµοποίηση ΟΛΩΝ των 
υπηρετούντων ιατρών στο ΙΚΑ-ΕΤΑΜ, η άµεση εφαρµογή του Ιατρικού Βαθµολογίου, η 
απόδοση των διεκδικούµενων επιδοµάτων, η αναθεώρηση του συστήµατος ραντεβού µε 
αύξηση του προβλεπόµενου χρόνου ιατρικής εξέτασης  και νοσηλευτικής στελέχωσης των 
ιατρείων, η αναβάθµιση και εκσυγχρονισµός των υπηρεσιών υγείας στο ΙΚΑ-ΕΤΑΜ και οι 
συµβάσεις του ΙΚΑ µε τα ιδιωτικά ιατρικά εργαστήρια.  
Ο ∆ιοικητής ανήγγειλε την επαναπρόσληψη 1500 ιατρών στα µέσα Οκτωβρίου και την 
επίσπευση των διαδικασιών διορισµού των 1860 ιατρικών θέσεων που προκηρύχθηκαν, 
προσέγγισε δε µε ενδιαφέρον και όλα τα υπόλοιπα ζητήµατα που ετέθησαν ζητώντας 
περιθώριο χρόνου προκειµένου να ενηµερωθεί λεπτοµερώς και να διαµορφώσει θέσεις και 
απόψεις. Σε ορισµένα  ζητήµατα ενηµέρωση εγένετο και από τον Υποδιοικητή κ. 
Σαρηβουγιούκα. Ορίστηκε τέλους από κοινού να πραγµατοποιηθεί σύντοµα  νέα συνάντηση. 

 

 


